
Algemene beschouwingen  GeWoon Uden 

Gewoon Uden kan zich vinden in het grootste deel van de voorliggende voostellen. Extra blij zijn wij 

met  het naar voren halen van de aanleg van de kunstgras velden bij UDi en de hockeyclub. Tijdens 

de behandeling van deze begroting wordt er al volop op gespeeld. Bravo. 

In het coalitieakkoord is afgesproken dat in Uden tijdens deze coalitieperiode geen AZC zal worden 

gerealiseerd.  Gewoon Uden is echter van mening dat de situatie in de wereld inmiddels drastisch is 

veranderd.  Volgens ons kan Uden de ogen hiervoor niet sluiten. Wij zijn van mening  dat ook wij 

hierin een verantwoording hebben en zijn blij dat bijna alle fracties dit standpunt met ons delen. 

Voor de duidelijkheid ook wij zijn niet voor grootschalig tentenkamp.  Onze gedachten gaan uit naar 

de opvang van gezinnen, verspreid over de gemeente voor vluchtelingen die in het bezit zijn van een 

verblijfsvergunning. 

Aan de orde is op dit moment ook de gemeentelijke herindeling (opschaling) Voor gewoon Uden is 

het groter worden van de gemeente geen doel op zich. Samengaan moet voordeel hebben voor alle 

partijen. Als dit niet het geval is, dan streven wij liever naar een vruchtbare samenwerking. 

Een goed leefklimaat voor alle Udenaren blijft voor Gewoon Uden het doel. 

 


